



CANADA

COMMUNIQUE

No. 63
N°

FOR IMMEDIATE RELEASE
POUR DIFFUSION IMMÉDIATE

JULY 28, 1975

LE 28 JUILLET 1975

EXTERNAL AFFAIRS
AFFAIRES EXTÉRIEURES
OTTAWA

AUG 7 1975

LIBRARY / BIBLIOTHÈQUE
REFERENCE

VISIT OF THE PRESIDENT OF ICELAND TO CANADA

VISITE DU PRÉSIDENT DE L'ISLANDE AU CANADA

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

The Department of External Affairs announces that the President of Iceland, Dr. Kristjan Eldjarn, accompanied by the Minister of Foreign Affairs, Mr. Einar Agustsson, will visit Canada informally from July 30 to August 10, 1975 to participate in celebrations in Manitoba and British Columbia marking the centenary of Icelandic settlement in Canada. Dr. Eldjarn will stop over briefly in Ottawa as guest of the Governor General.

* * *

Le ministère des Affaires extérieures annonce que le Président de l'Islande, M. Kristjan Eldjarn, accompagné du ministre des Affaires étrangères, M. Einar Agustsson, séjournera au Canada du 30 juillet au 10 août 1975. M. Eldjarn se rendra au Manitoba et en Colombie-Britannique pour participer aux activités commémorant le centenaire de l'établissement des Islandais au Canada. Il fera également un bref séjour à Ottawa, où il sera l'hôte du Gouverneur général.